

Within the cycle of annual lectures on conservation biology, initiated by Tour du Valat in order to highlight the work on waterbirds conservation of Heinz Hafner, we have the pleasure to invite you to the 2018 lecture presented by:

Prof. Tim Clutton-Brock

*Director of Research
University of Cambridge*

The Ecology and Evolution of Cooperative Breeding

Name:

First Name:

Structure:

Mail: Tel :

Inscription to the conference

Yes

No

I will come with person

Inscription to the buffet

Yes

No

We would be pleased if you could join the buffet which will be organised following the lecture at 20.00 (Tour du Valat)

Please confirm your presence before October 31st, 2018 to daubigney@tourduvalat.org or tel : ++ 33 (0)4.90.97.20.13

Dans le cadre du cycle de conférences annuelles sur le thème de la biologie de la conservation, initié par la Tour du Valat pour rendre hommage au travail de *Heinz Hafner* pour la conservation des oiseaux d'eau et des zones humides, nous avons le plaisir de vous inviter à la conférence annuelle 2018, présentée par :

Prof. Tim Clutton-Brock

*Directeur de recherche
Université de Cambridge*

The Ecology and Evolution of Cooperative Breeding

Nom:

Prénom:

Structure:

Mail: Tel :

Inscription à la conférence

Oui

Non

je serai accompagné de personne(s)

Inscription au dîner

Oui

Non

Nous serions très honorés de votre présence au dîner organisé après la conférence à 20h00, à la Tour du Valat.

RSVP avant le 31 octobre 2018 à : daubigney@tourduvalat.org / tel : 04.90.97.20.13